
 

 
 
 

Protokoll  
 
Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening 
 
Fredagen den 13 maj 2011 kl. 09.30-16.00   
på Psykologförbundets lokaler på vasagatan, Stockholm 
  
Föredragningslista: 
 
1 Mötets öppnande 
  
2 Godkännande av föredragningslistan 
 
3 Föregående protokoll drogs. Det visade sig att informationstexten 

som skulle följa med årsaviutskicket inte blev av. Den frågan får 
lyftas igen. 

 
4 Kristina tog under punkten rapporter upp att vi missat Karl 

Grunewalds 90-årsdag. Vi hade fått fel information om när på året 
han fyllde år. Vi bestämde att vi skall stödja ett internationellt 
projekt som uppvaktning och att Stefan och Lena sköter det hela. 
Peter Brusén slutar som chef på avdelningen för 
funktionsnedsättning på Socialstyrelsen. Lena skall kolla om han 
kan tänka sig att ställa upp i nästa POMS-blad. 

 
5 Kassörsrapport: 88599 kronor finns på kontot idag. Vid 

bokårsslutet sista mars fanns det 78443 kronor på kontot. Ingalill 
beskriver svårigheten med att spåra vem som betalat in 
medlemsavgifter då flera avier är otydliga gällande avsändare. Idé 
om medlemsnummer eller OCR-nummer dök upp för att kunna 
spåra avsändare lättare. Man diskuterade även om bokföring kan 
ske via Nordea eller om vi skall köpa in ett program. Kristina L 
skall kolla upp olika möjligheter, bl.a. Föreningshuset, som 
Neuropsykologerna använder. 

 
6 Inga skrivelser att rapportera. 
 
7 Vi diskuterade policy kring olika frågor. Bl.a. beslutades att 

personer som föreläser på konferenser utan att fakturera POMS 
kan bli bjudna på resan om deras arbetsgivare nekar till att betala 
denna. Vi betalar inte för förlorad arbetstid. Den dagen man 
föreläser får man delta gratis på övriga föreläsningar.  

 
8 Ingenting att rapportera gällande kontakt med andra 

organisationer. 
  
9 POMS-bladet. Lena skall uppdatera sistasidan där nätverken 

presenteras. Nästa nummer kommer till sommaren. 



 

 
10  Hemsidan är i akut behov av uppdatering. Mattias meddelas om 

detta. I ett längre perspektiv behöver vi kanske återta 
direktansvaret för hemsidan. POMS domän går ut 2012. 

 
Lunchavbrott 

13.00 Kom Cecilia Malmström och Tove Nilsson från 
konferensgruppen. De drog sina frågor och tycktes nöjda med 
svaren.  

  
11 Kristina skriver ”Styrelsens sida”.  
 
12 Vi har gett svar på tre remisser. 
 
13 Tobias drog information från YFN´s senaste telefonmöte. Mycket 

av arbetet där rör omorganisationen inom Psykologförbundet.  
 
14 Övriga frågor 

- Gällande logga så skall Lena skriva om det i POMS-bladet som 
en tävling och även ta det vid POMS-bladets bord vid konferensen. 

 - Vi skall uppdatera mobilnummerlistan. 
  
15 Nästa möte kommer ske i Psykologförbundets lägenhet på 

Nortullsgatan den nionde september. 
 
16 Mötets avslutande 
 
 
 
 

 
 
För styrelsen: 
 
 
 
______________________ 
Tobias Skog 
 
 
 
Justerat: 
 
 
 
______________________ 
Kristina Nilsson 

   
 
 
 


